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Barbara Grygorcewicz 

radna rady miejskiej 

w Koszalinie 

Piotr Jedliński 

Prezydent Koszalina 

Zapytanie radnej 

Zwracam się z zapytaniem, ilu podmiotom gospodarczym oraz stowarzyszeniom 
wynajmowane, użyczane są lokale z zasobów Zarządu Budynków Mieszkalnych w Koszalinie? Proszę 
również o podanie liczby przedsiębiorców i łącznej kwoty udzielonego im wsparcia związanego z 
przeciwdziałaniem negatywnym skutkom pandemii koronawirusa w 2020 roku. 

Z poważaniem. 
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Czy w 2021 roku podmioty gospodarcze i stowarzyszenia zwracają się do Prezydenta o pomoc 
w związku z drugą falą pandemii? O co proszą i jaka forma pomocy jest dla nich przewidziana? Proszę 
również o informację ilu podmiotom i w jakiej kwocie udzielono wsparcia w 2020 roku? 

Z poważaniem, 
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